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	أ/محمد علام
مبرمج ومطور مواقع

	Mr. Mohammed Allam
Web Developer and Application Programmer

	  المؤهلات الأكاديمية:
	EDUCATION:

	· بكالوريوس كلية الحاسبات والمعلومات (قسم تكنولوجيا المعلومات) – جامعة المنوفية – جمهورية مصر العربية عام (2012).

	• Bachelor's degree in the Faculty of Computers and Information (Department of Information Technology) - University of Menoufia - Arab Republic of Egypt (2012).

	 الدورات:
	COURSES:

	· دورة إدارة قواعد البيانات  SQLمن مركز CENTURY 21 معتمد من شركة IBM
· دورة تطوير المواقع بإستخدام asp.net من مركز CENTURY 21 معتمد من شركة IBM
· دورة SOFTWARE DESIGN من مركز SEC
· دورة DESIGN PATTERNS من مركز SEC
· دورة DATA STRUCTURES من مركز SEC
· دورة SYSTEM ANALYSIS من مركز SEC
· دورة SOFTWARE TESTING من مركز SEC
· دورة ANGULAR 8 من موقع UDEMY
· دورة LONIC 4 من موقع UDEMY
· دورة FLUTTER من موقع UDEMY
· دورة MICROSOFT AZURE ARCHTICT DESIGN   من موقع UDEMY
	• SQL database management course from IBM-certified CENTURY 21
• IBM-certified SITE DEVELOPMENT COURSE using asp.net from IBM-certified CENTURY 21
• SEC SOFTWARE DESIGN course
• SEC DESIGN PATTERNS course
• SEC DATA STRUCTURES course
• SEC SYSTEM ANALYSIS course
• SEC TESTING SOFTWARE COURSE
• ANGULAR 8 course from UDEMY
• LONIC 4 course from UDEMY
• FLUTTER course from UDEMY
• MICROSOFT AZURE ARCHTICT DESIGN COURSE FROM UDEMY

	مجال التخصص:
	Specialization:

	· تصميم المواقع الإلكترونية  بنظام ASP.NET MVC
· تصميم البرامج سواء بنظام  web application أو desktop application
· تصميم تطبيقات الهاتف الجوال بنظامى android  و iOS
· تصميم قواعد البيانات بنظام SQL
· إستخلاص البيانات من قواعد البيانات بنظامى SQL و ORACLE
· إمكانية التعديل على برامج أو مواقع إلكترونية موجودة من قبل
· إختبار جوده و فعالية برامج أو مواقع إلكترونية موجودة SOFTWARE TESTING
· التواصل مع العملاء لتقديم خدمات الدعم الفنى اللازم بعد تسليم المشروع

	• Designing websites with ASP.NET MVC system
• Designing programs, whether web application or desktop application
• Designing mobile applications on android and iOS systems
SQL database design
• Extracting data from databases using SQL and ORACLE systems
• The ability to modify pre-existing programs or websites
• Testing the quality and effectiveness of existing programs or websites SOFTWARE TESTING
• Communicate with clients to provide the necessary technical support services after project delivery

	الخبرات:
	EXPERIENCE:

	· مبرمج ومطور مواقع لدى شركة Planet Connection 2012 - 2013
· مبرمج ومطور مواقع لدى شركة Soft – Zone اكتوبر 2014
· مبرمج ومطور لشركة Haddaf Solution مارس 2015.
· مبرمج ومطور مواقع لدى مجموعة التويجري لانظمة الكمبيوتر بدولة الكويت 2015 وحتى تاريخه.
· معرفة تامة بلغات البرمجة: (C#, Java, C++).
· متخصص في تطوير المواقع : (HTML5, CSS3, ASP.NET, AJAX, JAVASCRIPT, TYPE SCRIPT, MVC WEB API, ANGULAR 8, JQUERY)).
· خبرة فى برمجة تطبيقات الموبايل (ANDROID APPLCATIONS WITH JQUERY MOBILE, IONIC FRAMEWORK, FLUTTER,ANDROID NATIVE))
· الإلمام الكامل بلغات (SQL, XML, JSON).
· خبرة في ادارة قواعد البيانات (MICROSOF SQL SERVER, MICROSOFT ACCESS, MYSQL))
· معرفة كبيرة في نظم التشغيل (ALL WINDOWS VERSIONS, LINUX UBUNTU))
· معرفة ب ADOBE PHOTOSHOP (CS4, CS5)
	• Programmer and website developer at Planet Connection 2012 - 2013
• Programmer and web developer at Soft Zone, October 2014
• Programmer and developer for Haddaf Solution, March 2015.
• Programmer and website developer at Al-Twaijri Computer Systems Group in Kuwait 2015 to date.
• Full knowledge of programming languages: (C#, Java, C++).
• Specialized in web development: (HTML5, CSS3, ASP.NET, AJAX, JAVASCRIPT, TYPE SCRIPT, MVC WEB API, ANGULAR 8, JQUERY)).
• Experience in programming mobile applications (ANDROID APPLCATIONS WITH JQUERY MOBILE, IONIC FRAMEWORK, FLUTTER, ANDROID NATIVE))
• Full knowledge of languages ​​(SQL, XML, JSON).
• Experience in database administration (MICROSOF SQL SERVER, MICROSOFT ACCESS, MYSQL)
 • Great knowledge of operating systems (ALL WINDOWS VERSIONS, LINUX UBUNTU))
• Knowledge of ADOBE PHOTOSHOP (CS4, CS5)

	· تصميم و إنجاز العديد من المشاريع مثل :
· موقع لإيجاد أقرب مستشفى بها فصيله دم معينة مطلوبة (تطوير المواقع).
· موقع يمكن من  خلاله الاعلان عن وظيفة او ايجاد وظيفة (تطوير المواقع)
· موقع عن احد مراكز الكورسات العلمية (تطوير المواقع)
· موقع عن الانتخابات المصرية 2013
· الموقع الرسمي لشركة كوريشنز
· موقع به نماذج عن الاعمال التي قامت بها شركة كوريشنز
· برنامج محاسبي لشركة استيراد وتصدير
· برنامج محاسبي لمركز العاب يحتوي على العاب فيديو وبوفيه
· موقع من خلاله تستطيع عرض اي سلعة للايجار او تأجير سلعة معينة لفترة معينة.
· تطبيق لأجهزة الأندرويد يمكن من خلاله عرض أى سلعه للإيجار أو تأجير سلعة معينة لفترة معينة من خلال الموبايل
· قائمة تسجيل لمعرض لشركات السيراميك مثبت على شاشة 42 بوصة للزوار.
· قائمة إستفتاء لمعرض لشركات السيراميك مثبت على شاشة 42 بوصة للزوار.  
· تطبيق لأجهزة الأندرويد يمكن من خلاله حجز مطعم فى فندق tropital sahl hashesh 
· برنامج شئون موظفين يمكن من خلاله إدارة مركز تعليمى
·  تطبيق لأجهزة الأندرويد لبرنامج شئون الموظفين يمكن من خلاله طلب أجازة أو إذن للموظف
· موقع يمكن من  خلاله معرفة كل الأماكن السياحية فى محافظة البحر الأحمر و هو عبارة عن دليل للتجول فيها و الموقع متاح بخمس لغات مخلتفة ليمكن السائحين من سهولة معرفة المحافظة
· موقع يمكن من خلاله طلب تنظيم حدث معين مثال (مؤتمر أو حفل زواج أو غيره) و يتم التواصل مع المنظم للحدث أو الحفل من خلاله.
· برنامج يمكن من خلاله إدارة حضانة أطفال
· موقع يمكن من خلاله طلب إلتحاق بحضانة أطفال و دفع المصروفات و الأقساط بإنتظام من خلاله
· برنامج لإدراة برامج إجاده بجامعة الملك سعود كلية الهندسة ومعرفة مدى تأثير البرنامج على أداء الطلاب و على مستواهم الدراسى
· برنامج لإدراة الإستبيانات بجامعة الملك سعود كلية الهندسة
· برنامج الوافى لإدارة مكاتب المحاماة
· برنامج الوافى موبايل للإطلاع على القضايا الخاصة بكل موكل من خلال الموبايل

	• Design and implementation of many projects such
 as:
o A website to find the nearest hospital with a specific required blood type (development of websites).
o A site through which it is possible to advertise a job or find a job (website development)
o A website about one of the scientific courses centers (website development)
o A website about the Egyptian elections 2013
o Correspondences official website
o A site with samples of the work done by Correspondence company
o Accounting software for an import and export company
o Accounting program for a game center that contains video games and a buffet
o A site through which you can display any commodity for rent or rent a specific commodity for a certain period
o An application for Android devices through which you can view any commodity for rent or rent a specific commodity for a certain period through the mobile phone
o A registration list for an exhibition of ceramic companies installed on a 42-inch screen for visitors.
o List a referendum for an exhibition of ceramic companies installed on a 42-inch screen for visitors.
o An application for Android devices through which you can book a restaurant in the tropital hotel sahl hashesh
o A personnel affairs program through which an educational center can be managed
o An application for Android devices for the Personnel Affairs program through which an employee can request leave or permission
o A site through which you can know all the tourist places in the Red Sea Governorate, which is a guide to tour them, and the site is available in five different languages ​​to enable tourists to easily know the governorate
o A site through which a request can be made to organize a specific event, for example (a conference, a wedding ceremony, or others), and the organizer of the event or ceremony can be contacted through it.
o A program that can run a nursery school
o A site through which you can request to join a nursery school and pay the expenses and installments regularly through it
o A program to manage the proficiency programs at King Saud University, College of Engineering, and to know the extent of the program’s impact on students’ performance and their academic level
o A program for managing questionnaires at King Saud University, College of Engineering
o Al-Wafi program for managing law firms
o Al-Wafi Mobile program to view the cases of each client through the mobile phone



	العضويات:
	MEMBERSHIP:

	· نقابة المبرمجين المصريين

	• Egyptian Programmers Union

	  اللغات:
	LANGUAGES:

	· اللغة العربية (اللغة الأم)
· اجادة اللغة الانجليزية.
	· Arabic(Mother Language).
· Fluent English.





